
 

Beantwoording vragen VVD 11 oktober 2022 
 

Datum  11 oktober 2022 

Fractie VVD 

Onderwerp Vervolgvragen woningbouw West Betuwe 

 

Vraag 1 

Op 16 september 2022 heeft de VVD fractie de volgende aanvullende vraag gesteld over woningbouw in West 

Betuwe: 

 

Op 9 september werd de vraag beantwoord over de mogelijke vertraging door de stikstofproblematiek van 

woningbouwprojecten in West Betuwe.  

In uw antwoord werden 5 grotere projecten genoemd waar tot nu toe geen vertraging op zal treden. 

 

Gezien het belang van woningbouw voor alle kernen zien we graag een overzicht van de gevolgen van de 

stikstofproblematiek voor alle geplande bouwprojecten. 

 

Antwoord: 

Eerder is, naar aanleiding van vragen van de fractie D66, de gemeenteraad geïnformeerd dat er op dit moment 

geen sprake was van een vertraging van de woningbouwplannen als gevolg van de stikstofdiscussie.  

Die beantwoording was gebaseerd op een inventarisatie bij de projectleiders van de grotere 

woningbouwplannen. 

In aanvulling hierop vraagt de VVD fractie om een overzicht van de gevolgen van de stikstofproblematiek voor 

alle geplande bouwprojecten. 

Het eerder gegeven antwoord is ook van toepassing op de kleinere woningbouwplannen in de gemeente West 

Betuwe.  

Dat is uiteraard verklaarbaar door het gegeven dat bij kleinere plannen ook evenredig minder sprake is van 

stikstofemissies (in bouw- en gebruiksfase).  

Ook hierbij de kanttekening dat niet gesteld is dat deze gunstige situatie ook in de toekomst nog steeds het 

geval zal zijn.  

Bouwplannen heel dicht nabij Natura 2000-gebieden zijn het meest kwetsbaar voor eventuele strengere normen 

in de regelgeving voor het terugdringen van stikstofdeposities. 
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